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Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w osiedla ,,Pohudnie" po raz kolejny zwracam sig do sluzb

podleglych Panu Prezydentowi z pro6b4 o dokonanie niezbqdnych ciE6 galEzi drzew

zwisajEcych na chodnikiem i jezdni4 w ci4gu ul. Kaliskiej

Na ul. Kaliskiej rosn4 bardzo ladne stare drzewa, niestety czESC galqzijest zeschla, czE36

niebezpiecanie zwisa nad chodnikiem i ulic4. Kontrolowana wycinka zesch$ch galEzi

poprawilaby stan zdrowia drzewa i zwigkszyNa bezpieczefstwo dla pieszych i pojazd6w

poruszaj4cych sig ul. Kalisk4. Nadmieni arn,2ew bezpo3rednim s4siedz&ie drzew znajduje sig

linia energetyczra.
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